
In de raadsvergadering van 26 mei jl. heeft de LLB-fractie in de rondvraag aan de portefeuillehouder 
een statusupdate gevraagd van het ingediende principeverzoek woningbouw Est. 
De wethouder gaf aan daar schriftelijk op terug te komen. Deze mail voorziet in die terugkoppeling / 
beantwoording. 
 
Antwoord / reactie 
In december heeft de gemeenteraad de Woonvisie vastgesteld waarbij de raad duidelijk heeft 
aangegeven dat bouwen in alle kernen een uitgangspunt is. Sindsdien is er een aantal verzoeken 
binnengekomen, van groot tot klein, die vragen om een principebesluit van het college. Het doel is om 
direct na de zomer duidelijkheid te geven aan initiatiefnemers van de diverse verzoeken, dus ook van de 
initiatiefnemer van de woningbouw in Est.  

 


